
 

Český rybářský svaz, z.s.                           
místní organizace Žehuň 
IČO: 47528630 
Žehuň 136  PSČ: 289 05 
 

 

Č.j.: 7/2023 

Zápis z výborové schůze MO ČRS Žehuň  

konané 02.06.2023 v Sánech od 18:00  

Přítomni: Ing. Ondřej Jedlička, Ing. František Malý, Mgr. Oldřich Novotný, Pavel Bořek, Jakub Syrový, 
Luboš Vondráček,  

Omluveni: Pavel Bohatý   

Hosté: Jan Psota 

 

Program:  

1) Zahájení schůze (Ing. Jedlička - předseda)  

2) Zpráva předsedy (Ing. Jedlička)  

3) Zpráva hospodáře (Psota)  

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

5) Diskuse    

1. Zahájení schůze (předseda Ing. Jedlička)  

- Jednání výborové schůze zahájil předseda MO ČRS Žehuň, přivítal přítomné členy výboru i hosty a 
seznámil je s programem a plánovaným průběhem výborové schůze. K programu nebyly žádné 
připomínky a byl jednomyslně schválen. Schůzi nadále řídil. 

 

2. Zpráva předsedy – informoval o obsahu došlé pošty, připomněl a provedl kontrolu zápisu a usnesení 
z minulé chůze 



- informoval o probíhajícím jednání s vlastníky sousedního pozemku v Sánech – viz předchozí zápisy. 
MO Žehuň byl předložen návrh budoucí kupní smlouvy a smlouvy o smlouvě budoucí k připomínkování, 
připomínky jsme sousedním vlastníkům zaslali k vyjádření. Nyní se bude nadále jednat o dalším 
postupu 

- informoval že provedl vyúčtování příspěvků od obcí na zakoupení rybí násady, dle konkrétních smluv 
doloženy výpisy z účtů a faktury od dodavatele ryb – celkem poskytlo příspěvek na zarybnění celkem 6 
obcí 

- informoval o uhrazení daně z nemovitých věcí pro rok 2023 

- ve věci usazeného sedimentu v toku řeky Cidliny – navrhl další postup ze strany MO. Oslovit KÚSK, 
zda proběhlo slibované měření bahenního sedimentu, kdy a co při něm bylo naměřeno. A důvod, proč 
jsme k tomuto měření nebyli přizváni? Předseda pověřen výborem o vypracováním dopisu a odeslání 
na KÚSK 

- sdělil prodloužení elektronických podpisů přes aplikaci Postsignum, z důvodu udržitelnosti na 
vybavení, které bylo pořízeno z dotačních prostředků v roce 2019 

- informoval, že spolu s panem Ing. Malým přepsali celou členskou základnu do tabulky pro aplikaci 
RIS, kdy následně z této tabulky budou data členů na migrováno do RIS (Rybářský informační systém) 
a v létě 2023 bude spuštěn pilotní provoz tohoto systému 

- informoval o proběhlé akce ,,Želviáda na Cidlině“, která proběhla 20.5.2023. Celkem se akce 
zúčastnilo cca 300 osob a provozovatel hostince v Žehuni pan Jiroudek, poskytl za možnost uspořádání 
občerstvení na této akci sponzorský dar MO Žehuň,  ve výši 1 000 Kč, tímto panu Jiroudkovi děkujeme  

- sdělil že do dnešního dne je vydáno celkem 166 ks povolenek na revír Cidlina 1 B 

- sdělil členům výboru, že práce na opravě jezu v Sánech, byly naplno obnoveny a nyní bude 
pokročováno dle plánu 

 

3. Zpráva hospodáře (Psota)  

- sdělil členům výboru, že dokončil opravu elektroinstalace na Boudě v Sánech – proběhla kompletní 
výměna elektroinstalace a výměna svítidel 

- proběhlo sekání trávy kolem chovných rybníků – p. Horyna 

- sdělil, že dle informací od Povodí Labe, bude v podzimních měsících probíhat údržba na jezu Klapka 
v Žehuni 

- informoval, že jarní virémie ryb se našich chovných rybníků nijak nedotkla – úhyn nebyl prakticky 
zaznamenán 

 

 



4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

– informoval o stavu pokladny a účtu a navýšení na spořícím účtu 

5 Diskuse  

Mgr. Novotný pozval přítomné na otevírání ostrůvku ,,Malého Dobše, které se uskuteční dne 
23.6.2023 od 17:00 hodin na Dobšickém rameni. Otevření se zúčastní osobně i hejtmanka 
Středočeského kraje paní Petra Pecková. Požádal, zda by bylo možné, cca týden před akcí posekat 
ostrůvek křovinořezem.  

 

Příští schůze výboru MO Žehuň se bude konat dne 07.07.2023 v Sánech od 18:00. 

 

Ing. Ondřej Jedlička v.r.                                                                      Pavel Bořek v.r. 

   předseda MO                                                                                            jednatel MO   


